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خرید نفسگیر فوتبال ایران در فصل جدید!
خارجی  خرید  جدیدترین 
لیگ برتر ایران از اسپانیا انجام 
می شود. به گزارش ورزش سه، 
این ستاره اسپانیایی که فصل 
گذشــته به صورت قرضی از 
کادیز جدا شــده بود، با پایان 
از این تیم  قــرارداد قرضــی 
اسپانیایی جدا شده و به لیگ 
ایران خواهد آمد. او سال گذشته در لاس پالماس در لالیگا دو بازی کرد و در 26 
بازی موفق شــد سه گل هم به ثمر برساند. پیش از آن نیز خیمنز یک نیم فصل 
در ایبزا بازی کرد و یک گل با پیراهن این تیم به ثمر رساند. خیمنز 2۸ ساله که 
سابقه حضور طولانی در لالیگا یک و دو را دارد، به عنوان هافبک راست و چپ بازی 
می کند و جایگزین خایمه رومرو و محمدرضا عباسی خواهد شد. او همچنین تجربه 
بازی در پست هافبک کناری، هافبک تهاجمی و حتی مدافع چپ را هم دارد. نکته 
جالب اینکه او از محصولات آکادمی رئال مادرید محســوب می شود و در تیم C و 
B رئال مادرید هم حضور داشت و 61 بازی برای این تیم انجام داد که با 9 گل و 
13 پاس گل همراه شد. عمده دوران حضور این بازیکن اسپانیایی در ختافه بود که 
ابتدا به عنوان بازیکن قرضی و سپس قطعی انجام شد که با اثرگذاری روی شش 
گل و پاس گل همراه شد. آلوارو خیمنز اسپانیایی مهم ترین خبر تراکتور در نقل و 
انتقالات تابستانی است که یکی از ۷ سهمیه خارجی و لژیونر سرخپوشان تبریزی 
را به خود اختصاص می دهد. نکته جالب اینکه اگر انتقال نهایی قرضی باشــد، او 
در لیســت بزرگسالان تراکتور حضور نخواهد داشت و جزو شش سهمیه آزاد قرار 
خواهد گرفت. خیمنز همچنین بعد از تمدید قرارداد سه بازیکن خارجی و جذب 
شــجاع خلیل زاده، پنجمین سهمیه خارجی و لژیونر تراکتور را به خود اختصاص 
می دهــد و حالا خمس امکان جذب دو بازیکن دیگر از این دســته را هم خواهد 
داشــت. او اولین خرید اسپانیایی این فصل فوتبال ایران محسوب می شود که بعد 
از خایمه رومرو، دومین بازیکن تراکتور از این کشور هم خواهد بود. احتمال دارد 

خمس حداقل یک بازیکن دیگر را هم از لالیگا به خدمت بگیرد.

نیمار بازهم جنجال ساز شد
ســتاره برزیلی پاری سن 
ژرمن در یک کلوپ شــبانه 
در ریودوژانیــرو بــا یک فرد 
درگیری لفظــی و بدنی پیدا 
کرد که منجر به دخالت پلیس 
شد. به گزارش ایسنا ، به نظر 
می رسد که جنجال سازی ها 
و دردسرهای زندگی شخصی 
نیمار تمامی ندارد. این بار ستاره برزیلی پاری سن ژرمن در یک کلوپ شبانه در 
ریودوژانیرو جنجال ساز شد و با یک فرد ناشناس درگیری لفظی پیدا کرد. سپس 
آنها به طرف هم حمله ور شــدند و در نهایت هم با حضور پلیس این درگیری 
به پایان رســید. این برای چندمین بار اســت که این بازیکن برزیلی در کلوپ 
های شبانه جنجال ساز ظاهر می شود و به نظر می رسد که زندگی شخصی او 
همچنان آبستن حوادث زیادی است. این رفتار نیمار در حالی است که تنها یک 
هفته دیگر تمرینات پیش از فصل پاری ســن ژرمن آغاز می شــود. نیمار فصل 
ناامید کننده ای را با پاری ســن ژرمن پشت سرگذاشت و بازی های زیادی را به 
خاطر آسیب دیدگی از دست داد. او تا سال 2۰2۷ با پاری سن ژرمن قرارداد دارد 
اما گمانه زنی درباره جدایی او از تیم پاریسی در تابستان سال جاری زیاد است. از 
الهلال به عنوان مشتری جدی این بازیکن برزیلی یاد می شود و حتی طبق اعلام 
رســانه های عربستانی سران باشگاه الهلال مذاکرات خوبی را با نیمار داشته اند و 

احتمال حضور او در لیگ عربستان زیاد است.

حضور نادری در استقلال منتفی شد
پیشــین  مدافع  حضــور 
اســتقلال در این تیم منتفی 
شــد. به گزارش ایسنا، نادری 
که گفته می شد شاید در این 
فصل دوباره به استقلال ملحق 
شــود ظاهرا در لیست خرید 
آبی پوشان قرار ندارد تا پروژه 
حضور دوباره وی بسته شود. 

این مدافع فصل گذشته در تیم آلتای اسپور ترکیه حضور داشت.

چراغ سبز عابدزاده به پرسپولیس
احمدرضا عابــدزاده، پیامی 
معنادار را برای مدیران و هواداران 
کرد.  ارسال  پرسپولیس  باشگاه 
ماجرای  خبرآنلاین؛  گزارش  به 
فسخ علیرضا بیرانوند با باشگاه 
پرسپولیس درست در روزهایی 
رقــم خورد کــه قــرارداد امیر 
عابدزاده با باشگاه پونفرادینا به 
پایان رسیده و وی یک بازیکن آزاد محسوب می شود. هر چند روز گذشته بود که 
رادیو مارکا اعلام کرد، این دروازه بان با پیشنهادی از تیم آلباسته روبرو شده است 
اما به نظر می رســد بازگشت این ملی پوش ســابق به باشگاه پرسپولیس می تواند 
پیشــنهاد جذاب تری برای او باشــد. این اتفاق را می توان از پیام واضح احمدرضا 
عابدزاده در اینســتاگرامش مشاهده کرد. اســطوره سابق تیم ملی ایران با انتشار 
تصویری نشان داد که دوست دارد در وضعیت فعلی، پسرش به لیگ ایران برگردد 

و برای تیم محبوبش یعنی پرسپولیس به میدان برود.

دانشگر از استقلال شکایت کرد
اســتقلال  ســابق  مدافع 
بابــت مطالباتــش از این تیم 
شکایت کرد. به گزارش ایسنا، 
دانشــگر مدافع سابق  محمد 
از  بابت مطالباتش  اســتقلال 
این تیم شکایت کرد. دانشگر 
به  ابتدای فصل گذشــته  که 
سپاهان اصفهان پیوست هنوز 
نتوانسته طلبش را از استقلال بگیرد و به همین منظور به کمیته انضباطی شکایت 

کرد. باشگاه استقلال قصد دارد به زودی جلسه ای را با این بازیکن برگزار کند.

در آوردن پیراهن سرخ تراکتور از تن اسدی
ستاره فصل گذشته تراکتور 
با عقد قــراردادی رســما به 

سپاهان اصفهان پیوست.
به گزارش »ورزش ســه«، 
رضا اســدی پس از یک فصل 
فوق العــاده در تراکتور و زدن 
11 گل برای این تیم، با اتمام 
قــراردادش تصمیم به جدایی 
گرفت و با بررسی گزینه ها رسما به عضویت سپاهان درآمد تا شاگرد ژوزه مورایس 
شود. باشگاه سپاهان که از ابتدای نقل و انتقالات به طور جدی خواهان به خدمت 
گرفتن رضا اسدی بود و مذاکرات خود را به طور جدی با این بازیکن پیش می برد، 
در هفته های اخیر رقبایی مثل اســتقلال، گل گهر و ... را برای جذب این هافبک- 
مهاجم بلند قامت سد راهش دید ولی در نهایت توانست به توافق نهایی با او دست 
پیدا کند. این بازیکن که با درخشش در لیگ برتر و نظر امیر قلعه نویی به تیم ملی 
هم دعوت شــد و در چهار بازی ملی هم به میدان رفت و در تورنمنت کافا مقابل 
افغانستان توانست نخستین گل ملی خود را به ثمر رساند، اکنون یک انتقال بزرگ 
را با پیوســتن به ســپاهان تجربه می کند و امیدوار است به قهرمانی در لیگ برتر 
همراه با طلایی پوشان دست پیدا کند. باشگاه سپاهان پس از جذب کاوه رضایی 
و رضا شکاری، سومین خرید پر سروصدای خود را با رضا اسدی انجام داد و اجازه 

نداد این بازیکن به سایر رقبای لیگ برتری ازجمله استقلال برود.

انتقادی که ورزشــکاران همواره به عدم دریافت به موقع اخبارکوتاه
پاداش مدال آوری خود دارند در آستانه بازی های آسیایی وبه 
خاطر طلب دو ساله آنها می تواند دوباره موجی از اعتراض و 

بی انگیزگی را ایجاد کند.
به گــزارش  مهر، ورزشــکاران سکونشــین در میادین 
مختلف آسیایی و جهانی همه ساله باید بابت مدالی که در 
این میادین کسب می کنند پاداشی از وزارت ورزش دریافت 
کننــد. این پاداش مجزا از پاداش مصــوب برای بازی های 
آســیایی و المپیک و طبق آئین نامه مصوب تقدیر از مدال 

آوران و قهرمانان در اختیار آنها قرار می گیرد.
تاخیــر در پرداخت به موقع و بعضا کامــل این پاداش 
ها اما همیشــه انتقاداتی را از ســوی قهرمانــان ایجاد می 
کند کمااینکه این موضوع می تواند در آســتانه بازی های 
آســیایی هم موجی از اعتراضات و بی انگیزی ها را در میان 
ورزشکاران ایجاد کند چراکه هنوز ورزشکارانی که در سال 
1۴۰۰ موفق به کسب مدال شدند، پرداخت نشده است چه 

برسد به مدال آوران سال گذشته.
حال آنکه سال 1۴۰۰ سال برگزاری سی و دومین دوره 
بازی های المپیک )اول تا 1۷ مرداد( و شــانزدهمین دوره 
بازی های پارالمپیک )2 تا 1۴ شــهریور( بود. دو ماه بعد از 
ایــن دو رویداد و با وجود جابه جایــی در دولت و روی کار 
آمدن وزیر جدید، طی مراســمی در حضور در سید ابراهیم 
رئیسی رئیس جمهور با اختصاص اعتبار ۸1 میلیارد تومانی 
از 31 مدال آور این بازی ها تقدیر شــد، بانوانی که طی آن 
سال صاحب مدال شدند بعضا پاداش خود را دریافت کرده 
اند اما سر دیگر مدال آوران این سال از دریافت پاداش وعده 

داده شده، تا به امروز بی کلاه مانده است.
این در حالی اســت که طی این مدت اهدای مجوز ورود 
خودرو خارجی به بازیکنان تیم ملی فوتبال به عنوان پاداش 
ویژه صعودشــان به جام جهانی ســر و صدای زیادی ایجاد 
کرد به خصوص که سقف تعیین شده برای این پاداش هم 
برداشــته شد و آنها توانستند با دریافت حواله واردات بدون 
محدودیت خودروهایی مانند پورشه ماکان، مازراتی، رنجرور 
ولار را وارد کنند اما دیگر ورزشکارانی که در میادین مختلف 
صاحب مدال شدند همچنان منتظر تحقق وعده های داده 
شده هستند. البته که پرداخت پاداش ویژه تیم ملی فوتبال، 
وعده ای بود که از طرف دولت محقق شــد و وزارت ورزش 
نقشی در تحقق آن نداشت اما همین وزارتخانه طی این مدت 
اقداماتی هزینه بر در رابطه با فدراسیون ها، تفکیک برخی 
رشــته ها از آنها و حتی ایجاد فدراسیون های جدید انجام 
داده که همگی بار مالی زیادی برای ورزش خواهد داشــت. 
حتما وزارت ورزش بر اســاس یک ســری اهداف و اولویت 
ها این اقدامات هزینه بر را انجام داده اما آنچه مســلم است 

هر گامی که در ورزش برداشــته می شود باید در راستای 
موفقیت های بین المللی باشد که مدال آوری ورزشکاران و 
اهتزاز پرچم کشورمان یکی از نتایج قابل استناد برای آن به 
حساب می آید. همین مسئله انتقادها نسبت به بی توجهی 
برای پرداخت به موقع پاداش قهرمانان را پررنگ تر می کند 
به خصوص که پیش از رویدادهای مختلف مانند بازی های 
آســیایی و المپیک، در تمام نشست ها و بازدیدها بر کسب 
مدال تاکید و برای آن وعده وعیدهای زیادی داده می شود 

اما در عمل طبل ها تو خالی از آب در می آید.

همین مســئله باعث شــده که طی ســال های اخیر 
ورزشکاران همواره نسبت به پاداش های خود، نحوه پرداخت 
و حتی میزان آن موضع گیری داشــته باشند. بدیهی است 
کــه وزارت ورزش مقصر اصلی در شــکل گیری موج این 
اعتراضات است، مسئولان این وزاتخانه در کارنامه کاری خود 
به مدال آوری ورزشکاران به عنوان بخشی از دستاوردهای 
شان استناد می کنند اما همیشه با کوتاهی در محقق کردن 
وعده های شان باعث انتقاد شده اند، حالا یا به خاطر دیر کرد 
در پرداخت یا عدم پرداخت کامل یا شاید هم هر دو مسئله!

در هر صورت ورزش ایران در آستانه بازی های آسیایی 
قــرار دارد و اعزام با انگیزه ورزشــکاران به ایــن رویداد به 
انــدازه آمادگی آنها، در نتیجه گیری کل کاروان تاثیر دارد. 
مســئولان وزارت ورزش که اینگونه نشــان می دهند تمام 
هم و غم شان، آماده ســازی کیفی کاروان اعزامی به بازی 
هاست باید نیم نگاهی هم به وعده های قدیمی خود و تحقق 
هرچند با تاخیر آنها داشته باشند تا حداقل راه بهانه تراشی 
در آســتانه این بازی ها را کم کنند نه اینکه خود هیزم در 

آتش انتقادهای مالی همیشگی بیندازند.

 موانع همکاری با شــرکت های خارجــی جهت ورود 
فناوری کمــک داور ویدئویی)VAR( به دلیل تحریم های 
غرب علیه ایران، ســبب شده اســت که گزینه استفاده از 
ظرفیت شرکت های دانش بنیان داخلی روی میز فدراسیون 

فوتبال قرار بگیرد.
به گزارش ایرنا، سوت های اشتباه و تاثیرگذار داوری یکی 
از مشکلات اصلی فصل گذشته لیگ برتر بود؛ سوت هایی 
کــه در برخی دیدارها، جای برنــده و بازنده را هم عوض 
کرد و ســبب شــد تا داوران تبدیل به یکی از بحران های 
اصلی فوتبال ایران شوند. با توجه به این مشکلات، ضرورت 
تجهیز ورزشگاه های فوتبال به فناوری کمک داور ویدئویی 
بیشتر از هر زمان دیگری احساس می شود، به خصوص که 
استفاده از این فناوری می تواند خیلی از چالش های داوری 
را برطــرف کند. با توجه به مطالبــه تیم های لیگ برتری 
برای استفاده از VAR، مسئولان فدراسیون فوتبال در 2 
سال اخیر بارها وعده تجهیز ورزشگاه ها به این سیستم را 

در آینده نزدیک تکرار کرده اند.
پیش از پایان فصل گذشــته و در بحبوحه ســوت های 
اشــتباه داوری، مهدی تاج، رئیس فدراسیون فوتبال وعده 
داد که در فصل آینده، در بازی های لیگ برتر از کمک داور 
ویدئویی استفاده خواهد شــد. حتی فدراسیون فوتبال از 

توافق با شرکت بلژیکی مورد تائید فیفا خبر داد تا قدم های 
اول برای ورود این سیستم به ایران برداشته شود. تابستان 
پارسال هم فدراسیون در نامه ای به باشگاه های لیگ برتری 
با معرفی نمایندگی این شــرکت بلژیکی در ایران، از آنها 
خواســت تا با عقد قرارداد با این شرکت نسبت به تجهیز 

ورزشگاه  خانگی شان به VAR اقدام کنند.
فدراســیون فوتبال اعلام کرد که آنها تنها شرکت مورد 
تائید فیفا را به باشــگاه ها معرفی می کنند و این باشگاه ها 
و مالکان ورزشــگاه ها که بیشتر در مالکیت دولت هستند، 
وظیفه راه اندازی VAR را برعهده دارند. فدراســیون هم 

به موازات باشگاه ها، کار آموزش داوران را انجام می دهد.
عسگریان: تحریم ها مانع ورود شرکت های 

خارجی برای VAR است
حــالا در فاصله یک ماه تا آغــاز فصل جدید لیگ برتر 
فوتبال، به نظر می رســد که این بار هم قرار نیست وعده 
مســئولان فدراسیون فوتبال عملی شــود و صحبت های 
جمعه شب سرپرست شرکت توسعه و تجهیز اماکن ورزشی 
کشور در یک برنامه تلویزیونی حاکی از آن بود که در لیگ 
بیست و سوم هم خبری از استفاده از کمک داور ویدئویی 
نیســت و باشگاه ها باید همچنان با اشــتباهات تاثیرگذار 

داوری کنار بیایند!

مهیار عســگریان در برنامه »شب های فوتبالی« درباره 
آخرین وضعیت تجهیز ورزشگاه ها به کمک داور ویدئویی 
گفت: »به دلیل تحریم ها، امکان همکاری با شــرکت های 
خارجی برای استفاده از VAR وجود ندارد و در جلساتی 
که دراین باره داشــتیم عنوان شــد که بتوانیم از پتانسیل 
شــرکت های دانش بنیان داخلی استفاده کنیم. در نامه ای 
به فدراســیون فوتبال اعلام کرده ایم که با توجه به شرایط 
فعلی، شــرکت های دانش بنیان را بــه چرخه وارد کنیم و 
فدراسیون هم کمک کند تا این شرکت های داخلی بتوانند 
گواهــی فیفا را دریافت و VAR را در اســتادیوم ها نصب 

کنند.«
ساعاتی پس از صحبت های سرپرست شرکت توسعه و 
تجهیز اماکن ورزشی بود که رئیس فدراسیون فوتبال پیش 
از ظهر شــنبه در نشســت کارگروه نظارت بر قراردادها و 
سقف بودجه باشگاه ها، صحبت های عسگریان را تائید کرد 
و گفت: »آقای عسگریان درست گفته است و موانعی بابت 
تحریم ها داریم. فدراســیون ارتباطات خوبی دارد و همین 
الآن بد نیست بدانید 2۰۰ هزار دلار باید برای هتل مان در 
قطر جهت حضور تیم ملی در جام ملت های آســیا بدهیم. 
سیســتم VAR از این قاعده مستثنی نیست و دنبال این 
هستیم که به شــکلی آن را وارد کنیم. در همین راستا در 
تلاش هســتیم با فیفا مقدماتی فراهم کنیم و VAR را از 
یک جا بگیریم، کاری که کشــورهای آفریقایی نیز انجام 
دادند. ما می خواهیم قول مان را عملی کنیم، اما موانع سر 
راه ما ســاده نیست و خاص اســت. به ما نباید مانند بقیه 
کشورها نگاه کرد که راحت بتوانیم پول واریز کنیم یا فیفا 

به ما بدهد.«
علی خسروی، عضو کمیته داوران فدراسیون فوتبال در 
گفت وگو با ایرنا دراین باره گفت: در صورتی که ورزشگاه ها 
به سیســتم کمک داور ویدئویی تجهیز نشــوند، مجموعه 
فوتبال ضرر می کند. هم باشگاه ها، هم تیم ملی و هم داوران 
ضرر می کنند و فدراســیون جهانی هم دیگر به ما میزبانی 
نمی دهد. عضو کمیته داوران فدراسیون فوتبال تاکید کرد: 
مسئولان همه باید پای کار بیایند و برای راه اندازی کمک 
داور ویدئویــی کمک کنند، حالا که نمی توانیم با توجه به 

تحریم، با شــرکت های خارجی قرارداد ببندیم، همان طور 
که سرپرست شرکت توسعه و تجهیز اشاره کرده است، باید 

سراغ شرکت های دانش بنیان داخلی برویم.
وی با اشاره به اینکه جوانان ایرانی فعل خواستن را صرف 
کرده اند و می تواننــد در این حوزه هم کمک حال فوتبال 
شوند، افزود: توجه و کمک گرفتن شرکت های دانش بنیان 
نباید فقط در حد حرف و مصاحبه تلویزیونی باشــد، باید 
وزارت ورزش، فدراسیون فوتبال، وزارت امورخارجه و سایر 
نهادهایی که می توانند کمک کنند، یک کارگروه تشکیل 
بدهند و برای اســتفاده از ظرفیت و پتانسیل داخلی برای 

تجهیز استادیوم ها به VAR استفاده کنیم.
خســروی تاکید کرد: وقتی در صنعت هسته ای اینقدر 
می توانیــم پیشــرفت کنیم که دشــمن به فکــر ترور و 
به شهادت رساندن دانشمندان هسته ای میفتد، در مسئله 
کمک داور ویدئویی هم قطعا جوانان ایرانی می توانند دست 
به کار بزرگی بزنند و نمونه اســتاندارد و مورد تائید فیفا را 

تولید کنند. 
همان طور کــه در زمان کرونا، واکســن داخلی تولید 

کردیم الان هم می توانیم VAR داخلی تولید کنیم.
در شرایطی استفاده از ظرفیت شرکت های دانش بنیان 
داخلی برای تجهیز اســتادیوم ها به کمــک داور ویدئویی 
مطرح شده که این پیشــنهاد برای عملی شدن با موانعی 
روبه رو است که حل شدن آن زمان زیادی را طلب می کند. 
فارغ از توانایی  شرکت های دانش بنیان داخلی که کارهای 
بســیار بزرگتر از VAR را نیز انجام داده اند، محصول این 
شرکت ها ابتدا باید تائیدیه فیفا را اخذ کند. در حال حاضر 
کمتر از 1۰ شــرکت در دنیا توانسته اند لیسانس  مربوط به 
کمــک داور ویدئویی را دریافت کننــد و به همین خاطر 

پروسه گرفتن مجوز فیفا سخت و طولانی خواهد بود.
بــه همین دلیل، به نظر می رســد با توجه به شــرایط 
پیش رو در فصل آینده هم به رغم وعده هایی که داده شده 
اســت، خبری از VAR نخواهد بود تــا همچنان معضل 
داوران ادامــه دار باشــد؛ معضلی که با گذشــت از مرحله 
 اشتباهات، تبدیل به یک بحران و چالش بزرگ در فوتبال

ایران شده است.

 ســرمربی اســبق تیــم ملی کشــتی آزاد 
گفت: امیدوارم مســئولین، رفتاری المپیکی با 
ورزش های مدال آور داشته باشند و اطمینان دارم 
که ملی پوشان کشتی آزاد در پیکارهای جهانی 
بلگراد تمام 6 ســهمیه المپیک را می گیرند. به 

گزارش ایرنا، منصور برزگر پیشکســوت کشتی 
ایران در حاشیه مراســم طرح رونمایی از بیمه 
ورزشکاران اظهار داشــت: خوشبختانه اگر این 
طرح، بیمه ای باشــد که بتوانــد در واقعیت به 
ورزشــکارانی که دچار آسیب دیدگی می شوند 

کمک کند، طرح بســیار خوبی است. در حالی 
که ورزش هایی مانند کشتی که آسیب دیدگی ها 
زیــادی نیــز دارد و در ورزش هــای دیگر نیز 
همین طور اســت و اگر ورزشــکاران بدانند که 
واقعا یک بیمه ای وجــود دارد که می توانند در 
صورت آســیب دیدگی به آن متکی باشند قطعا 
در مسیر پیشرفت به آن ها دلگرمی می دهد. وی 
افزود: امیدوارم که این طرح اجرایی شود و فقط 
رونمایی نباشد. ما امروز این را طرح را رونمایی 
می کنیم اما باید دید که در گذشت زمان آیا این 
طرح عملکرد مناسبی خواهد داشت یا خیر؟ آیا 
این بیمه جوابگو ورزشــکارانی که دچار آسیب 
دیدگی می شوند است یا خیر؟ الان ورزشکاران 
بیمه دارند اما زمانی که دچار آســیب دیدگی 
می شــوند این بیمه جوابگو نیست. امیدوارم که 
این طرح به گونه ای باشد که نیازهای ورزشکاران 

را برطرف کند. برزگر در رابطه با اینکه عملکرد 
کشــتی را در ســال منتهی به المپیک چطور 
ارزیابــی می کنید؟  اظهار داشــت: اگر حمایت 
نباشد که در واقع آب در هاونگ کوبیدن است. 
هر زمانی که به المپیک می رسیم نیز که بیشتر 
صحبت از کشتی و وزنه برداری است. در زمانی 
که هنوز تکواندو زیاد در جهان شــناخته نشده 
بود در این رشــته حرف برای گفتن داشــتیم 
اما در چند ســال گذشــته ما موفقیت زیادی 
در سطح جهان به دســت نیاوردیم. اما کشتی 
و وزنه برداری همیشــه در المپیک مدال آور بود 
و امیدوارم که مســئولین، رفتــاری المپیکی با 
ورزش های مدال آور داشته باشند. اطمینان دارم 
که بچه های ما تمام 6 سهمیه المپیک را بدست 
خواهند آورد. وی در رابطــه با ارائه حواله های 
خودرو به فوتبالیســت ها و اینکه باعث حاشیه 

بین دیگر ورزشکاران مدال آور در المپیک شده 
است گفت: فوتبال یک مســئله مافیایی است 
و هزینه های کلانی که در این ورزش اســتفاده 
می شود بدون حساب و کتاب بوده و بیشتر برای 
فرار مالیاتی اســت. اما در ورزش کشتی چنین 
چیزی وجود ندارد و کشــتی مظلوم واقع شده 
است. الان به ورزشکاران مدال آور المپیک قول 
پاداش 2 میلیاردی داده می شود، در صورتی که 
با این پول با این وضعیت هیچ کاری نمی شــود 
انجام داد. ولی وقتی صحبت به فوتبال می رسد 
دیگر ســر کیســه ها شل می شــود و پول ها و 
حواله هایی جابجا می شود که اصلا قابل مقایسه 

با پاداش های ورزشکاران مدال اور نیست.
برزگر در پاســخ به این ســوال که طرفدار 
اســتقلال است یا پرسپولیس اظهار داشت: من 

طرفدار تیم ملی هستم.

مدال آوران ١٤٠٠ در انتظار هستند

اولین ضربه وزارت به ورزشکاران آسیایی

فصل بعد هم بدون کمک داور ویدئویی

برزگر: ۶ سهمیه المپیکی کشتی آزاد را می گیریم

دروازه بان تیم فوتبال پرســپولیس در مقابل درخواست 
یکی از اعضای هیات مدیره این باشگاه اعلام کرده اگر نیمی 
از پیشنهاد استقلال برای دو فصل آینده از سوی پرسپولیس 

به او پرداخت شود، در تیم فعلی خود می ماند.
به گزارش ایســنا، بعد از اینکه علیرضا بیرانوند قرارداد 
خود را با باشگاه پرسپولیس به صورت یک طرفه فسخ کرد، 
مسئولان باشگاه استقلال که پیشنهادی 9۵ میلیارد تومانی 
برای دو ســال به او داده بودند، مذاکــرات با این بازیکن را 
جدی تر پیگیری کردند تا او را به خدمت بگیرند اما به نظر 
می رسد تمایل بیرانوند برای ماندن در پرسپولیس باعث شده 

این مذاکرات فعلا بی نتیجه بماند.
درباره مباحث پیرامون علیرضا بیرانوند، حسین شهریاری، 
رئیس هیات مدیره باشــگاه پرســپولیس که با بیرانوند از 

گذشــته دوست و رفیق بوده است، به منزل او رفت و برای 
ماندن این دروازه بان در پرسپولیس مذاکراتی با او انجام داد.
در ایــن جلســه بیرانونــد می گوید که علاقــه دارد در 
پرسپولیس بماند اما ابتدا این باشگاه باید مطالبات او مربوط 
به فصل گذشــته را تســویه کند و از طرف دیگر نیمی از 
پیشنهاد باشگاه استقلال به عنوان دستمزد دو فصل آینده از 

سوی پرسپولیس به او پرداخت شود. 
با توجه به پیشــنهاد 9۵ میلیارد تومانی استقلال به این 
دروازه بان برای دو فصل، به نظر بیرانوند حاضر شده با مبلغ 
کمتر از سوی پرسپولیس قید پیشــنهاد استقلال را بزند، 
با شرط آنکه حداقل باشــگاه پرسپولیس به اندازه نیمی از 
پیشنهاد مالی استقلال یعنی حدود ۵۰ میلیارد تومان برای 

دو فصل آینده با بیرانوند قرارداد ببندد.

پیشنهاد بیرانوند به پرسپولیس: نصف استقلال بدهید، می مانم!


